[image: https://kule.kul.ee/avalik/Kultuuriministeeriumi_logo/Kultuurimin_logo_est.png][image: EL_Sotsiaalfond_horisontaalne.jpg][image: ]	


[image: ][image: EL_Sotsiaalfond_horisontaalne.jpg][image: https://kule.kul.ee/avalik/Kultuuriministeeriumi_logo/Kultuurimin_logo_est.png]	

LISA 3. REGISTEERIMISLEHT OSALEJATELE


Euroopa Sotsiaalfondist rahastatav projekt nr 2014-2020.2.06.004005006.01.15-0001 „Eesti ühiskonnas lõimumist toetavateks tegevusteks toetuse andmise tingimused“

Ideekorje “Lõimumisalaste koostöötegevuste korraldamine”






















Euroopa Sotsiaalfondi projekti 2014-2020.2.06.004005006.01.15-0001
 „Eesti ühiskonnas lõimumist toetavad tegevused“ 
toetatava alategevuse „Lõimumisalased koostöötegevused“

Koostöötegevuse nimetus

Registreerimisleht

__.__.2020
Toimumiskoht
Integratsiooni Sihtasutus

	Ees- ja perekonnanimi
	Sünniaeg
	Asutus (õppekoht, töökoht)
	E-posti aadress
	Allkiri
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„Isikuandmete töötleja on Integratsiooni Sihtasutus, registrikood 90000788, aadress Linda 2, 20309 Narva. Isikuandmete töötleja töötleb kliendi esitatud andmeid ainult Euroopa Sotsiaalfondist rahastatava projekti nr 2014-2020.2.06.004005006.01.15-0001 „Eesti ühiskonnas lõimumist toetavateks tegevusteks toetuse andmise tingimused“ tegevuse 5.3.1. „Lõimumisalased koostöötegevused“ raames toimuvate ürituste tutvustamiseks ja pakkumiseks, tagasiside kogumiseks ning rahuloluküsitluste läbiviimiseks, põhjendatud juhtudel kolmandatele isikutele (nt uuringute läbiviijatele) edastamiseks. Küsitud andmeid säilitatakse kuni 31.12.2021.
Kliendil on õigus iga hetk oma andmete töötlemiseks antud nõusolek tagasi võtta, isikuandmete koosseisu ja töötlemist piirata või nõuda olemasolevate andmete parandamist ja täiendamist (Isikuandmete kaitse seaduse § 25 lõiked 1 – 3), andes sellest isikuandmete töötlejale teada kirjalikku taasesitamist võimaldavas vormis ehk e-kirjaga aadressile info@integratsioon.ee või kirjalikult aadressile Linda 2, 20309 Narva.“
“Подтверждаю достоверность представленных личных данных. Предоставляю свое согласие на обработку данных, собранных и представленных в форме регистрации на мероприятия Фонда Интеграции по сотрудничеству в сфере интеграции. 
Обработчиком личных данных является Фонд интеграции (регистрационный код 90000788; адрес: ул. Линда 2, 20309 Нарва). Обработчик личных данных обрабатывает представленные клиентом данные исключительно для ознакомления с мероприятиями, проходящими в рамках деятельности 5.3.1 «Сотрудничество в сфере интеграции» проекта Европейского социального фонда номер 2014-2020.2.06.004005006.01.15-000 «Условия  поддержки деятельности, направленной на меры поддержки интеграции общества Эстонии», получения обратной связи и проведения опросов для выяснения степени удовлетворенности. Представленные данные могут быть переданы третьим лицам в обоснованных случаях (например, лицам, реализующим программу адаптации или проводящим исследования). Запрошенные данные будут храниться до 31.12.2021.
Клиент имеет право в любой момент отозвать свое согласие на обработку личных данных, ограничить их состав и обработку или потребовать их исправления и дополнения (части 1 – 3 статьи 25 закона о защите личных данных), уведомив об этом обработчика личных данных в воспроизводимой письменно форме, например, отослав электронное письмо на адрес info@integratsioon.ee, или обычное письмо на адрес ул. Линда 2, 20309 Нарва“.
“I confirm the accuracy of the personal data submitted. I consent to the processing of the data gathered and presented on the registration form for events taking place under activity 5.3.1 “Cooperation in the field of integration” of the European Social Fund project number 2014-2020.2.06.004005006.01.15-000 "Conditions for Providing Grants to Activities Supporting Integration in Estonian Society".“
The processor of the personal data is the Integration Foundation, registry code 90000788, address Linda 2, 20309 Narva. The processor of the personal data shall process the data submitted by the data subject solely to promote Estonian Language House events, to gather feedback and to conduct satisfaction surveys. In justified cases the data may be transmitted to third parties (e.g. those implementing the adaptation programme or those conducting surveys). The requested data shall be preserved until 31 December 2021.
The data subject  has the right at any time to withdraw their consent for the processing of their data, to restrict the content and processing of their personal data or request rectification and erasure of personal data (in accordance with § 25 1)-3) of the Personal Data Protection Act), informing the processor of the personal data of this in a format that can be reproduced in writing i.e. by e-mailing info@integratsioon.ee or addressing a letter to Linda 2, 20309 Narva.”

Kinnitan esitatud isikuandmete õigsust. Annan oma nõusoleku Integratsiooni Sihtasutuse lõimumisalaste koostöötegevuste registreerimislehel esitatud ja kogutud andmete töötlemiseks.
image1.jpeg
) e
Integratsiooni
Sihtasutus




image2.jpeg
Euroopa Liit Eesti
Euroopa Sotsiaalfond  tuleviku heaks




image3.png
A% | KULTUURIMINISTEERIUM

MR




